

Title (en)  
Shelf arrangement

Title (de)  
Regalanordnung

Title (fr)  
Arrangement d'étagères

Publication  
**EP 0750869 A1 19970102 (DE)**

Application  
**EP 95110245 A 19950630**

Priority  
EP 95110245 A 19950630

Abstract (en)

The holder (1) can be laterally or height adjustably fixed to the rail (31) for supporting an object or shelf. The profiled rail has a longitudinal slide or guide rail (37) with at least on one side one free longitudinal edge. The holder has at least one part (5) possessing at least one slot shaped opening (9) gripping round the free edge, or possessing at least one guide slot the width of the slot shaped opening is wider than the thickness of the guide rail held in the slot. The holder has at least one further, detachable clamp or holder element (11) for fixing the holder tightly onto the profiled rail.

Abstract (de)

Eine Regalanordnung umfasst mindestens ein für wenigstens nahezu vertikales Anordnen vorgesehenes, schienenartiges Profil (31), sowie vorgesehen, um entlang des Profils seitlich verschieblich- oder höhenverstellbar angeordnet zu werden, mindestens ein an der Profilschiene wieder lösbar, festlegbares Halteorgan (1), um einen Gegenstand oder ein Tablar hängend oder unterstützend zu halten. Das Profil weist mindestens eine längsausgedehnte Gleit- oder Führungsschiene (37) auf, mit mindestens einseitig einer freien Längskante. Das Halteorgan umfasst mindestens einen Abschnitt (5) mit mindestens einer die freie Kante umgreifende, schlitzartige Oeffnung (9), wobei die Oeffnungsbreite des Führungsschlitzes grösser ist als die Dicke der im Schlitz aufgenommenen Führungsschiene. Mittels mindestens eines weiteren, wieder lösbaren Klemm- oder Halteelementes (11) wird das Halteorgan fest am Profil gehalten. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47B 57/56**; **A47B 96/06**

IPC 8 full level  
**A47B 57/56** (2006.01); **A47B 96/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 57/56** (2013.01); **A47B 96/067** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] FR 2357210 A1 19780203 - GROSSE MAURICE [GB]
- [X] GB 1115938 A 19680606 - SYDNEY FRANK CHAPLIN
- [X] FR 1304947 A 19620928
- [XA] FR 2606099 A1 19880506 - ALCHAMOLAC BERNARD [FR], et al
- [Y] GB 1566483 A 19800430 - WORRALLO A C
- [XY] GB 1041622 A 19660907 - DENIS DOUGLAS STEWART BESSANT
- [XY] DE 2920390 A1 19801127 - GRASS ALFRED METALLWAREN
- [X] DE 2934261 A1 19810326 - E NORM BESCHLAG GMBH
- [Y] EP 0068812 A1 19830105 - HANCOCK KEITH STRUCTURES [GB]
- [A] GB 2078098 A 19820106 - FOSTER WILFRED

Cited by  
DE202006018492U1; US10524571B1; US10641302B1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0750869 A1 19970102**; AU 5995296 A 19970205; WO 9701975 A1 19970123; ZA 965491 B 19970130

DOCDB simple family (application)  
**EP 95110245 A 19950630**; AU 5995296 A 19960625; CH 9600237 W 19960625; ZA 965491 A 19960628